
 
 

E L Ő T E R J E S Z T É S  
 

A FEJÉR VÁRMEGYEI KÖZGYŰLÉS 
2023. FEBRUÁR 9-I ÜLÉSÉRE 

 
 
 
16. 
 

 

 
IKTATÓSZÁM: FVÖ/55-2/2023. MELLÉKLET: 2 DB 

 
 
 
TÁRGY: Tájékoztató interpellációról 
 
 
 
ELŐTERJESZTŐ: Dr. Molnár Krisztián  
 közgyűlés elnöke 
 
 
AZ ELŐTERJESZTÉST KÉSZÍTETTE: Hajnalné dr. Szecsődi Zsuzsanna 
 aljegyző 
 
  
 
VÉLEMÉNYEZÉSRE MEGKAPTA: - 
 
 
 
KÖLTSÉGVETÉSI ÉS PÉNZÜGYI FŐOSZTÁLLYAL TÖRTÉNT EGYEZTETÉS: - 
 
 
 
TÖRVÉNYESSÉGI VÉLEMÉNYEZÉSRE BEMUTATVA: - 
 
  
 



Tisztelt Közgyűlés! 
 
Tájékoztatom Önöket, hogy Ecsődi László képviselő úr 2022. december 13-án írásbeli 
kérdést nyújtott be a közgyűlés elnökéhez címezve. (1. melléklet) 
 
Mivel a kérdés az önkormányzat feladat- és hatáskörével kapcsolatos, a Fejér 
Vármegyei Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 16/2022. 
(XI.21.) önkormányzati rendelet 57. § (1) bekezdése alapján a kérdést tartalma szerint 
interpellációnak kell tekinteni.  
 
A benyújtott interpellációra a „Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 
CLXXXIX. törvény és az interpelláció megtételekor hatályos szervezeti és működési 
szabályzatunk vonatkozó eljárási szabályainak megfelelően írásban adtam választ 
képviselő úrnak az FVÖ/56-1/2023. számú levélben. (2. melléklet) 
 
Az SZMSZ 57. § (3) bekezdése alapján „Az interpellációra adott válasz elfogadásáról 
az azt előterjesztő képviselőnek a válasz kézhez vételét követő 30 napon belül írásban 
nyilatkoznia kell, melyet a közgyűlés elnöke a közgyűlés következő ülésén a testülettel 
ismertet. Amennyiben az interpelláló a választ nem fogadja el, a közgyűlés vita nélkül 
dönt annak elfogadásáról. Ha a közgyűlés sem fogadja el a választ, a bizottságnak 
további vizsgálatra kiadja. Ebben az esetben az interpelláció tárgyában a bizottság 
készít előterjesztést a következő ülésre. A vizsgálatba be lehet vonni az interpelláló 
képviselőt is.” 
 
Képviselő Úr az előterjesztés elkészítésének időpontjáig az interpellációjára adott 
válasz elfogadásáról még nem nyilatkozott.  
 
 
Székesfehérvár, 2023. február 9. 
 
 

 
Dr. Molnár Krisztián s.k. 
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Írásbeli kérdés!

László Ecsődi <lecsodi@gmail.com>
2022. 12. 13., K, 15:31

Címzett: Fejér Vármegyei Önkormányzat <fejer@fejer.hu>

Dr Molnár Krisztián Úr  Megyei Közgyűlés Elnöke Részére!
Tisztelt Elnök Úr!
Írásbeli kérdést Kívánok feltenni Önnek:
Az Iváncsai Különleges Gazdasági Övezettel  kapcsolatban.
Kérdéseim a következők:
1. Hány Ft bevétele keletkezett az ipari parktól a Megyei Közgyűlésnek?
2. A bevétel felosztása milyen arányban történt? Kik kaptak belőle milyen formában / pl: pályázat,
vagy alanyi jogon a rendelet hatálya szerint/ és hány Ft - t? Mely Önkormányzatok?
Önkormányzatokon kívül részesült e valamilyen szervezet a bevételből, és milyen mértékben?
Várom megtisztelő Válaszát!
Adony 2022 12 13.
Tisztelettel: Ecsődi László 
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